
 

 

 

ZAPISNIK 

10. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje, ki je bila 6. marca 2017  v   sejni 

sobi Krajevne skupnosti Osek –Vitovlje, s pričetkom ob 19:30 uri. 
 

Sejo je vodil Franc Živec, predsednik Sveta KS Osek-Vitovlje. 

 

Prisotni člani Sveta KS Osek-Vitovlje: 

Franc Živec, Dominik Ličen, Anton Peršič, Milivoj Gorup, Silva Pelicon, Jožef Čermelj in  

Anja Košuta. 

 

Dnevni red 
 

1. pregled zapisnikov 8. in 9. redne, ter 4. izredne seje 

2. poročilo sestanka na Vodovodih glede kanalizacije 

3. Poročilo o poteku del pri izgradnji vodovoda »Badaliči« 

4. Ponovno je burja odnesla kontejner v Oseku 

5. Informacija o pomoči družini pri požaru 

6. Informacija o izvedbi novega podpornega zidu v Dolenjah  

7. Poročilo o opravljenih delih: 

8. Razno 

1. Točka dnevnega reda - Pregled zapisnikov 8. in 9. redne, ter 4. izredne seje 

V zapisniku 8. redne seje se pod točko 7.  Razno popravi namesto v Užičah so sanirali 

cesto, v Vitovljah so sanirali cesto.  

Svet KS soglasno potrdi zapisnik 8. in 9. redne seje ter 4. izredne seje. 

      2.   Točka dnevnega reda - Poročilo sestanka na Vodovodih glede kanalizacije 

Predsednik KS je bil na Vodovodih in se pozanimal o tem kdaj bomo imeli na novo 

urejeno kanalizacijo (ali bi bilo smiselno vsaj kaj narediti za prehodno obdobje za 

kanalizacijo, ki pride iz vasi Osek?). Prav bi bilo, da bi MONG prebivalce, ki se ne 

bodo mogli priključit na novo omrežje, o tem obvestila. 

 

     3.    Točka dnevnega reda - Poročilo o poteku del pri izgradnji vodovoda »Badaliči« 

»Vodovod Badaliči« teče po planu. Z deli so že skoraj na koncu. Potrebno se je 

pogovoriti o zidu. Predsednik KS bo o tem osebno govoril z g. Jugom na MONG. 

Član KS g. Peršič je mnenja, da bi v Užičah morala bit (opozorilna) tabla kdaj 

potekajo dela. Prav tako je g. Peršič glede zidu predlagal, da bi ga lahko naredili 

naravnost, namesto, da se ga dela lomljenega. Zid bo plačala MONG.  

Plan: V naprej je potrebno razmisliti, da se naredi odvodnjavanje na Užiški cesti. 

 

4. Ponovno je burja odnesla kontejner v Osek 



Kontejner so v Oseku že pritrdili. Član KS g. Ličen je opozoril, da je potrebno                      

kontejnersko mesto na parkirišču v Oseku čim prej odstraniti. Predsednik KS je 

omenil   možnost nakupa parcele pod pokopališčem, če jo bo lastnik (g. Badalič) 

pripravljen prodati.



    

       5.  Informacija o pomoči družini pri požaru 

Takoj po požaru hiše, je KTD Osek organiziralo v dogovoru z KS Osek-Vitovlje  

prostovoljno zbiranje pomoči za przadeto družino. Prav tako so so sosedje organizirali 

za čiščenje in odstranjevanje ostankov požarišča. 

 

       6.  Informacija o izvedbi novega podpornega zidu v Dolenjah  

Po planu je za letos rezerviran denar za podporni zid v Dolenjah (pri Vlasti Batič). 

Poskrbeti bo potrebno tudi za kanalete, ko se bo delalo zid. 

 

      7.   Poročilo o opravljenih delih: 

 Na pokopališču Sv. Lucija so počistili panje in požagali cipreso.  

 Pri Vojkotu Ličnu smo nabavili betonsko rešetko (254 eur). 

 Civilna na ogledu pri Adolkotu Živec 

 Na pokopališču v Oseku je zmrznila voda. Treba je pogledat kaj je narobe. 

 

       8.  Razno 

 Participativni proračun za KS. Težko se bo zmeniti med krajevnimi skupnostmi. 

Zaradi možnosti preglasovanja (krajevna skupnost, ki ima manjše št. prebivalcev je 

avtomatsko izločena) razmišljamo, da bi vsaka krajevna skupnost glasovala o svojem 

projektu. 

 G. Peršič je opozoril, da je potrebno pri sv. Luciji tlakovati potke ( sredstva od 

pokopališča + sredstva KS). 

 Poprovi v Oseku sprašujejo, če je mogoče, da bi KS asfaltirala cesto do njihove hiše. 

 G. Ličen je opozoril, da na placu v Oseku ne gori javna luč.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 22.00 uri.                                                             

 

Zapisnikar:                                 Predsednik Sveta KS: 

Anja Košuta                                                                                                                  Franc Živec 


